



# Jewels International School of Kinshasa

6705, Avenue OUA – Commune de Ngaliema (Next to U.N.H.R Office),  
Kinshasa / Democratic Republic of Congo

---

## From the Desk of Amina Munshi (Director)

Dear Parents & Students,

Happy New Year! Wishing all of you a very prosperous year filled with health and happiness. The start of any new year is a perfect time to reflect upon both our achievements and on those areas where we wish to improve. Here are some tips to help our Jewels to start the New Year on a positive note.

- Get plenty of sleep. For elementary students, recommended amounts of sleep range from 8.5-11 hours.
- Eat healthy. Eat more fruits, nuts, and vegetables. Drink at least 8 glasses of water every day.
- Exercise both your body and mind DAILY.
- Treat others the way you would like to be treated.
- TIME + EFFORT = ACHIEVEMENT. Take the time to carefully complete all assignments. Eliminate the word “can’t” from your vocabulary. Make it a goal to give your personal best every day.
- READ, READ, READ
- Write out your plan for success. The plan may include getting better grades, making new friends, studying harder, staying out of trouble, partaking in some action in the community, etc. Share your plan with a friend. After a few months, review your plans.
- Watch, read or listen to international news daily. Stay informed.

### Reminders:

- School starts promptly at 8:00 a.m. Tardiness will not be tolerated. Please ensure that you are also picking up your child on time. JISK will not be responsible for any students left on the premises after dismissal.
- Uniforms are an integral part of JISK. If your child is not appropriately dressed, they will be sent home to change (this includes leggings, scarves, socks and other accessories).

If your child is not well, please do not send him/her to school. If any member of your household is not well, please keep a close eye on your child/ren. We all need to work collaboratively to ensure the health of the community.

Parents, please note that I am reachable by phone Monday-Thursday between the hours of 8:00 am – 2:00 pm. I will not be available after those times. You may always choose email as a means of communication. Thank you for your cooperation.

At this time we will not be allowing non-essential visitors on campus.

Thank you for your understanding.

Kind regards



# Jewels International School of Kinshasa

6705, Avenue OUA – Commune de Ngaliema (Next to U.N.H.R Office),  
Kinshasa / Democratic Republic of Congo

---

## Note de Mme Amina Munshi (Directrice Principale)

Chers Parents et Élèves,

Bonne Nouvelle Année! Je vous souhaite tous une année très prospère, pleine de bonheur et garantie d'intégrité physique. Le début d'une nouvelle année est le moment idéal de réfléchir à la fois sur nos réalisations et sur les domaines dans lesquels nous souhaitons nous améliorer. Voici quelques conseils pour aider nos Joyaux à démarrer la nouvelle année sur une note positive.

- Exercer une bonne hygiène du sommeil. Pour les élèves de l'école élémentaire, les nombres d'heures de sommeil recommandé varie de 8,5 à 11.
- Avoir des repas sains: Manger plus des fruits, des noix et des légumes. Boire au moins 8 verres d'eau chaque jour.
- Exercer son corps et son intelligence TOUS LES JOURS.
- Traiter les autres comme on aimerait être traité.
- TEMPS + EFFORT = RÉALISATION/ACCOMPLISSEMENT. Prendre le temps de terminer soigneusement tous les travaux en éliminant le mot «impossible» de son vocabulaire. Se fixer l'objectif de donner le meilleur de soi chaque jour.
- LIRE, LIRE, LIRE
- Rédiger son plan de réussite. Cela peut inclure l'obtention de meilleures notes, se faire de nouveaux amis, travailler plus ardemment, éviter des ennuis, participer à des actions dans la communauté, etc. Partager son plan avec un ami et après quelques mois, revoir ses stratégies.
- Suivre, regarder, lire et écouter quotidiennement les nouvelles internationales pour être informé.

Rappels:

- Les cours commencent à 8 heures piles, les retards ne seront pas tolérés. S'assurer également de récupérer les enfants à temps. JISK ne sera pas responsable des élèves qui restent à l'école au-delà du temps règlementaire.
- Les uniformes font partie intégrante de JISK. Un enfant qui ne s'habille pas correctement sera renvoyé à la maison pour se changer (ceci concerne les jambières, les écharpes, les chaussettes et autres accessoires).

Si un enfant ne se sent pas bien, prière de ne pas l'envoyer à l'école. Au cas où un membre de votre ménage ne se porte pas bien, veuillez surveiller de près votre/vos enfant(s). Nous devons tous travailler en collaboration pour garantir l'intégrité de toute la communauté.

Chers Parents, veuillez noter que je suis joignable par téléphone du lundi au jeudi entre 8h00 et 14h00. Je ne serai pas disponible au-delà de ces heures. Autrement, vous pouvez communiquer par courrier électronique.

Merci de votre collaboration.

Pour le moment, nous n'autoriserons pas les visiteurs non essentiels dans l'enceinte de l'école.

Merci cordialement pour votre compréhension.